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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Lesz-e megfelelő mennyiségű és minőségű injekciós tű 
és fecskendő az emberek tömeges beoltásához a koronavírus elleni vakcinával?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Több forrásból azt a tájékoztatást kaptuk, hogy a háziorvosok sokszor nem megfelelő minőségű
injekciós tűket és fecskendőket kapnak a koronavírus oltás beadásához, és olyan is előfordul, hogy
ezt a háziorvosoknak maguknak kell  beszerezni,  mert a megfelelő szervektől nem kapnak ilyet.
Emellett  a  nemzetközi  híradásokban  megjelent,  hogy  például  Japánban  gondot  okoz  az,  hogy
előfordulhat, hogy nem fog megfelelő mennyiségű injekciós tű és megfelelő minőségű fecskendő a
rendelkezésükre  állni  az  oltások  beadásához,  ezért  akár  kárba  is  veszhetnek  a  vakcinák.  Ezzel
kapcsolatban kérem Miniszter Urat, hogy válaszoljon a következő kérdésekre!

Lesz-e  megfelelő  mennyiségű  és  minőségű  injekciós  tű  és  fecskendő  az  emberek  tömeges
beoltásához a koronavírus elleni vakcinával?

Tervezi-e  támogatni  a  kormányzat  a  háziorvosokat,  hogy  megfelelő  mennyiségű  és  minőségű
injekciós tű és fecskendő álljon rendelkezésükre a koronavírus elleni oltások beadásához?

Ha igen, milyen minőségű injekciós tűk és fecskendők beszerzését tervezik, honnan és mennyiért
tervezik ezeket beszerezni?

Tisztelettel várom válaszát.


